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Abstract (en)
The machine (E) comprises a carousel (2) that is rotatably provided about an axis of rotation (1), in which multiple drive shafts for pallet shafts (7,8)
are rotatably mounted parallel to an axis of rotation (6). The drive shafts are rotated in an oscillating manner in the carousel through a transmitting
gear mechanism which is co-rotated by roller levers co-acting with a stationary cam system. The gear mechanism is entirely accommodated along
with a lubricant supply in a capsule casing defined in the carousel.

Abstract (de)
In einer Etikettiermaschine (E) mit einem drehantreibbaren Karussell (2), in dem zur Drehachse (1) parallele Antriebswellen (31) für Palettenwellen
(7) drehbar sind, und dass eine Wellensteuerung zum oszillierenden Drehen der Antriebswellen (31) über übersetzende Zahnradgetriebe (G)
aufweist, die von mit einem stationären Steuerkurvensystem (20) zusammenwirkenden Rollenhebeln (24) antreibbar sind, ist jedes Zahnradgetriebe
(G) vollständig in einem geschlossenen Kapselgehäuse (22) mit einem Schmierstoffvorrat (V) untergebracht und wird das Kapselgehäuse (22) im
Karussell (2) festgelegt.
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